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Degrieck Bram | Burgemeester

Van: Carl Decaluwe <Carl.Decaluwe@west-vlaanderen.be>
Verzonden: vrijdag 10 april 2020 18:04
Aan: Bram Degrieck | Burgemeester
CC: 'alain.delaender@police.belgium.eu'; Defoor Rino; 'De Mesmaeker Marc'; 

'nicholas.paelinck@police.belgium.eu'; 'Kabinet.decrem@ibz.fgov.be'
Onderwerp: uw brief van 9 april 2020 - verzoek tot toezicht op de stranden van De Panne

Mijnheer de burgemeester 
Beste Bram 
 
Met veel begrip heb ik uw schrijven gelezen. 
Het zal u niet ontgaan dat ik persoonlijk en dit sedert vele jaren alle mogelijke en 
onmogelijke inspanningen lever om de problematiek van de transmigratie hoog op de 
agenda te houden. Dit heeft in het verdere en recente verleden geleid tot tal van 
steunmaatregelen richting West-Vlaanderen en in het bijzonder naar de kustgemeenten toe. 
Een structurele versterking van het CIK  is daar maar één voorbeeld van.   
 
In deze Corona-tijden wordt het item, zoals u terecht aangeeft, al dan niet bewust naar de 
achtergrond gedrukt, wat echter niet belet dat de activiteiten van de georganiseerde 
criminaliteit ondertussen op een even hoog, zo niet hoger niveau hernemen.  
 
En daar maakt de oversteek met ‘smallboats’ een essentieel, maar bijzonder gevaarlijk 
onderdeel van uit. Samen met u monitoren wij de situatie op dagbasis in nauw overleg met 
de Franse bestuurlijke diensten. En inderdaad, de intensiteit ervan neemt recht evenredig 
toe met de verschuiving van de politionele inspanningen naar Covid-opdrachten. Tegelijk is 
de verschuiving naar de Belgische kust een feit dat ons terecht zorgen dient te baren.  
 
Uw vraag naar ‘fysieke’ versterking in termen van manschappen voor het uitvoeren van 
nachtelijke patrouilles in het duinengebied tussen De Panne en Frankrijk is daarbij een 
logische en volstrekt gerechtvaardigde vraag. Deze wordt bij deze overgemaakt aan de 
directeur-coördinator van de federale politie. De capaciteit die nodig is voor een 
acceptabele dekking van dit vrij ruime en onoverzichtelijke terrein, laat ik over aan de 
conclusies van een overleg tussen uw korpschef en de directeur-coördinator.  
 
Ik geloof echter nog sterker in de inzet van technologie, in deze een warmtecamera die 
iedere beweging in de duinen, op het strand en de ruime kuststrook kan detecteren. Een 
dergelijke camera is – heel letterlijk - onmiddellijk beschikbaar en betekent niet alleen een 
aanzienlijke besparing in mankrachten en dus -kosten. Het toestel kan ook 24/7 worden 
gemonitord via ofwel de dispatching van de politiezone Westkust ofwel CIWES. De minister 
van Binnenlandse Zaken gaf hiervoor zijn principieel akkoord in een overleg dat reeds 
plaatsvond op 4 oktober 2019 in aanwezigheid van alle bestemmelingen van dit schrijven. 
Over het specifieke onderwerp van de smallboats hadden we met dezelfde bezetting een 
themameeting op 15 januari laatstleden, waar de opportuniteit van de inzet van de 
beschikbare camera nogmaals ter sprake kwam. 
 
In oktober 2019 heb ik persoonlijk een heel concreet voorstel gedaan naar cofinanciering 
voor de operationele ontplooiing van de camera. Voor de goede gang van zaken wil ik als 
gouverneur – conform mijn allereerste voorstel nog steeds - een derde van de kost, zijnde 
€10.000, voor mijn rekening nemen onder de voorwaarde dat het overige deel wordt 
opgenomen door bijvoorbeeld de politiezone, de gemeente De Panne of de federale politie. 
Een verdeling in 4 zal evenzeer op mijn enthousiasme kunnen rekenen. De camera kan op 
deze manier met onmiddellijke ingang – inclusief het respect voor de wet op de 
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overheidsopdrachten - met een totaalbudget van €30.000 gedurende 4 maanden worden 
geactiveerd in een POC. Daarbij hoort zelfs een definitief verworven connectie met de lokale 
en federale dispatchings. Deze set-up laat meteen ook toe om een definitieve investering 
voor de langere termijn te beoordelen.  
 
De voorbij maanden kon jammer genoeg voor het budgettaire aspect van de overige 2/3 (of 
3/4) van de kost geen consensus worden bereikt, niettegenstaande de bijzonder ontelbare 
pogingen die ik daartoe heb ondernomen.  
 
Heel concreet wil ik besluiten dat, mits een co-investering voor het restdeel, een 
warmtecamera met onmiddellijke ingang kan worden geoperationaliseerd.  
 
Uw vraag tot inzet van fysieke mankrachten voor de duur van een maand zal ik conform de 
gangbare procedures overmaken aan het federale arrondissementele niveau. 
 
Een antwoord of toezegging voor beide aspecten van mijn benadering is vanaf nu – 
nogmaals – afhankelijk van een geïntegreerd en gecoördineerd denken over politionele 
samenwerking.  
 
Met vriendelijke groeten 
Carl Decaluwé 
Gouverneur 
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